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Internet consultatie haas en konijn door het ministerie van Natuur en Stikstof. 

 

Graag wil ik reageren op het voornemen op het sluiten van de jacht op het haas in diverse provincies,  

en op het konijn landelijk. 

De criteria die geleid hebben tot dit voornemen zijn mijns inziens op zijn minst discutabel.  

De zorgvuldig gehouden tellingen voor de FBE’s en WBE’s zijn niet gebruikt en toch al lange tijd  

voorhanden. 

Uit deze cijfers blijkt ook dat wildstand en afschot onlosmakelijk met elkaar verbonden zijn. 

Daarom doet het mij als jager toch iets, dat de minister dit vertrouwen in jagers dreigt te  

ontnemen. 

Dit te meer omdat ze beheer en schadebestrijding wel aan diezelfde jagers toevertrouwd 

en die inspanning om dat te realiseren, gefrustreerd wordt door dit voornemen om de jacht op haas  

en konijn in te perken. 

Als de jacht op haas en konijn gesloten wordt, zal zeker een deel van de jagers de jacht opgeven en  

daarmee ook het beheer en schade bestrijden. En net als zoveel, “natuurliefhebbers”, de natuur  

passief gaan beleven. Dus er alleen naar kijken en verder niets doen.  

Als bijvoorbeeld alle ganzen bestrijding die nu door jagers gedaan wordt, door betaalde krachten  

gerealiseerd moet worden, gaat dat wel wat geld kosten.  En als het niet gebeurd loopt binnen de  

kortste keren het probleem volledig uit de hand.    

 

 

 

 


